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Say hello to V5 Nano, the latest in portable
aromatherapy and an improved version of the Flowermate V5 ProMini.
Thanks to the removable 18650 battery, the user can no longer
The removable 18650 battery means the user no longer has to worry about the device's 
longevity. As before, the device is
Ideal for use on the go with a heating rate of
The device is ideal for use on the go with a heating time of about 30 seconds. Thanks to 
its very compact size, the device is easy to
Other Nano features are common to all V5's.
It has a borosilicate mouthpiece that can be disassembled and
The Nano's other features are the borosilicon mouthpiece which can be disassembled and 
stored in the device for less odor and more convenience.
large chamber for single or group sessions and
as well as fully insulated ductwork that provides
a flawless taste of the material you consume. With the new OLED display
on the Flowermate V5 Nano, you can precisely
adjust the desired temperature from 40°C to 230°C( (104°F to 446°F).

- 1 Vaporizer for herbal mixtures V5 Nano
- 1 Borosilicate glass mouthpiece
- 1 Liquid/paste container (made of organic cotton)
- 1 Flowermate lithium-ion battery for 2500mAh 18650
- 1 Refill cap
- 1 Stainless steel middle capsule
- 5 Stainless steel shields
- 1 Filling tool and concentrate tube (dabber)
- 1 Cleaning brush
- 1 Micro USB cable
- 1 Bag
- 1 Warranty information
- 1 Instruction manual
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Боросиликатный 

стеклянный 
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Слайдер 
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кнопка 
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управления 
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Technology 

Borosilicate Glass Mouthpiece

Slider
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OLED Display

Temperature
Control Buttons

USB Charging Port
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Как снимать и хранить 
V 

стеклянныи мундштук 

Для того, чтобы снять стеклянный мундштук, нужно сдвинуть нижнюю кнопку в 
самом низу устройства. Чтобы вернуть стеклянный мундштук на прежнее место, 
поместите его обратно в нижнее отделение для хранения и закройте слайдер вни у 
VS Nano. 

Как сменить батарею 

Для того, чтобы сменить аккумулятор, нужно вынуть отсек для батареи и 
установить в него Flowermate 18650 2500rnAh. Пожалуйста, обратите внимание, 
что негативные и позитивные заряды внутри устройства должны соответствоват 

батарее. Удостоверьтесь, что вернули отсек для батареи на прежнее место после 
ее замены. После правильной установки батареи вы услышите вибрацию длиной 
0,5 секунд, которая будет означать, что устройство автоматически обнаружило 
батарею. 

How to remove and store glass mouthpiece

In order to remove the glass mouthpiece, it is necessary to slide the bottom button at the very 
bottom of the at the very bottom of the device. To return the glass mouthpiece to its original 
position , put it back in the bottom storage compartment and close the slider on the bottom of 
the device. VS Nano.

How to change the battery

To change the battery, you need to remove the battery compartment and insert the Flowermate 
18650 2500rnAh. Please note, that the negative and positive charges inside the device must match 
the battery. Be sure to return the battery compartment to its original location after replacing the 
battery. replacement. After the battery is properly installed you will hear a vibration for 0.5 
seconds which will indicate that the battery is charging. When the battery is properly inserted you 
will hear a vibration for 0.5 seconds which will automatically mean that the unit has detected the 
battery. 0.5 seconds of vibration to indicate that the unit has automatically detected the battery.
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Как использовать заправочный колпак 

Переместите слайдер в верхней части VS Nano слева на право, чтобы открыть 
камеру нагрева. Заправочный колпак поместите над отверстием камеры нагрева 

так, чтобы он плотно прилегал. С помощью заправочного колпака вы можете 

быстро и эффективно наполнить устройство желаемой смесью. Убедитесь, что 

вы сняли колпак перед тем, как снова надеть стеклянный мундштук. 

Как использовать водопроводный адаптер 

Приложите водопроводный адаптер к отверстию нагревательной камеры . 

Водопроводный адаптер должен автоматически выровняться и установиться. 

Адаптер водопроводной трубы продается отдельно. 

How to use the filler cap

Slide the slider on top of the VS Nano from left to right to open the heating chamber. 
Place the refilling cap over the heating chamber opening so it fits snugly. The pouring 
cap allows you to quickly and efficiently fill the unit with the desired mixture. Make 
sure that you have removed the cap before putting the glass mouthpiece back on.

How to use the plumbing adapter

Place the plumbing adapter against the opening of the heating chamber.
The plumbing adapter should automatically align and set in place.
The plumbing adapter is sold separately.
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Как использовать VS Nano с травяными смесями 

Для заправки 
Откройте слайдер в верхней части VS Nano и снимите стеклянный мундштук с 
отсека для хранения. 

Вставьте экран в керамическую нагревательную камеру. 

Примечание: экраны (5 в комплекте) в корпусе устройства и нагревательной 
следует периодически менять для обеспечения чистоты курения. 

Дополнительные экраны продаются отдельно. 

Как заправить камеру 
С помощью заправочного колпака, погрузите желаемую травяную смесь в 

нагревательную камеру (см. как использовать заправочный колпак). Вы также 

можете утрамбовать вашу травяную смесь с помощью даббера. Убедитесь, что не 

переполнили камеру. 

Убедитесь, что девайс во время заправки камеры отключен. 

Как курить со стальной нержавеющей 
V 

капсулои: 

Снимите крышку со стальной нержавеющей капсулы, после чего наполните ее 

желаемой травяной смесью (рекомендуем использовать наш запатентованный 

Load'X Grinder & Loader для измельчения и заправки). Утрамбуйте вашу смесь с 
,1. 

помощью даббера, не переполняя камеру. После окончания заправки, поместите 

крышку на прежнее место и вставьте в керамическую нагревательную камеру. 

Примечание: во время заправки камеры не включайте устройство. 

How to use VS Nano with herbal mixtures

To refill. 
Open the slider on top of the VS Nano and remove the glass mouthpiece from the storage compartment.
Insert the screen into the ceramic heating chamber.
Note: The screens (5 included) in the housing of the unit and the heating chamber should be changed 
periodically to ensure clean smoking.
Additional screens are sold separately.

How to refill the chamber

Using the filling cap, dip the desired herbal mixture into the heating chamber (see how to use the 
filling cap). You can also You can also use the dabber to crush your herb mixture. Make sure that you 
do not overfill the chamber.
Make sure that the device is switched off while you are filling the chamber.

How to smoke with a stainless steel capsule:

Remove the lid from the stainless steel capsule, then fill it desired herbal mixture (we recommend 
using our patented Load'X Grinder & Loader for chopping and filling). Ramp up your mixture with 
the with the dabber without overfilling the chamber. When you have finished refilling, place When 
you have finished refilling, replace the lid in its original place and reinsert the lid into the ceramic 
heating chamber.
Note: Do not turn on the device while filling the chamber
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Как использовать VS Nano с эфирными 
маслами/концентратами 

Заправка масла 

Наполните капсулу маслом/концентратом на 5 капель (0.2 - 0.3 мкл масла). 
Вставьте капсулу с маслом/концентратом в нагревательную камеру. Примечание: 

во время заправки камеры с маслом/концентратом в капсулу не включайте 

устройство. 

Заправка концентрата 

Поместите концентрат в направлении к верхней части капсулы из органического 

хлопка. Перед использованием убедитесь, что капсула закрыта крышкой. 

Вставьте капсулу для масла/концентрата крышкой вверх к верхней части 

керамической камеры. 

Полностью изолированный воздуховод, 

обеспечивающий чистоту курения 
Весь воздух, попадающий в нагревательную камеру, полностью изолирован от 

электронных компонентов устройства. Наша технология обеспечивает 

безупречно-чистое курение. 

Примечание: во время заправки капсулы маслом/концентратом не 

включайте девайс. 

How to use VS Nano with essential oils, oils / concentrates

Oil Filling.

Fill the capsule with 5 drops of oil/concentrate (0.2 - 0.3 µl oil).
Insert the oil/concentrate capsule into the heating chamber. Note:
While filling the oil/concentrate chamber into the capsule, do not turn on the
Note: Do not touch the device while filling the oil/concentrate chamber in the capsule.

Filling the concentrate

Place the concentrate towards the top of the organic cotton capsule. Make sure that the capsule is 
closed with the lid before use. Insert the oil/concentrate capsule with the lid facing upwards 
towards the top of the ceramic chamber.

Fully insulated air duct, ensuring clean smoking.

All air entering the heating chamber is completely isolated from electronic components of the 
device. Our technology ensures Perfectly clean smoking.

Note: During the capsule filling with oil/concentrate do not Do not turn the device on.

www.canatura.com/en
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АКТИВАЦИЯ VS Nano 

Для того, чтобы включить или выключить VS Nano, в течении 1,5 секунд следует 
быстро нажать на кнопку питания 5 раз. Вибрация и подсветка уведомят вас о том, 
что устройство включено. На дисплее вы увидите ЗS0°F без нагрева. Функция 

запоминания позаботится о том, чтобы в дальнейшем температура нагрева была 

такой, какой вы выставили ее при предыдущем использовании. 

После включения VS Nano, нажмите и удерживайте кнопку питания в течении 2 
секунд для того, чтобы начать или остановить функцию нагрева. Если устройство 

находится в спящем режиме, нажмите любую кнопку чтобы подсветить экран . 

Настройка желаемой температуры происходит вручную с помощью кнопок"+" 

или"-". Температура будет увеличиваться/уменьшаться по 1 °. Совет: нажмите и 

удерживайте кнопку"+" в течении 1 секунды, чтобы автоматически увеличить 
температуру и"-", чтобы остановить увеличение. То же самое проделайте с"-", 

чтобы автоматически уменьшить температуру. 

Для того, чтобы перейти от градуса по Фаренгейту к Цельсию или наоборот, 

одновременно нажмите и удерживайте кнопки"+" и "-". 

Для того, чтобы установить желаемую температуру, нажмите и удерживайте 

кнопку питания в течении 2 секунд для начала нагрева. Устройство уведомит вас 
вибрацией о достижении заданной температуры и отобразит ~Ш, готовность к 
работе. Для того, чтобы остановить нагрев, нажмите и удерживайте кнопку 

питания в течении 2 секунд. Вы услышите вибрацию, которая будет означать 

остановку нагрева. 

Для того, чтобы отключить VS Nano, в течении 2 секунд быстро нажимайте на 
кнопку питания 5 раз. Вы услышите вибрацию, которая будет означать, что 

устройство выключено. 

ACTIVATING VS Nano

In order to turn VS Nano on or off, press the power button 5 times within 1.5 seconds. 
Press the power button quickly 5 times. A vibration and backlight will notify you that that the 
device is on. You will see ZS0° F without heat on the display. The The memory function will 
ensure that you continue to have the same preheat temperature as you set it.
The memory function will ensure that the next time the unit is turned on the same temperature 
will be the same temperature you set for the last time.

After turning on the VS Nano, press and hold the power button for 2 to start or stop the 
heating function. If the unit is is in sleep mode, press any button to illuminate the screen.

The desired temperature is set manually using the "+" or "-" buttons. The temperature will 
increase/decrease by 1°. Tip: Press and Tip: Hold down the "+" button for 1 second to 
automatically increase the Hint: Hold down the "+" button for 1 second to automatically increase 
the temperature and the "-" button to stop the increase. Do the same with "-", to automatically 
decrease temperature.

To change from Fahrenheit to Celsius or vice versa, Press and hold the "+" and "-" buttons 
simultaneously.

To set the desired temperature, press and hold the power button for 2 seconds to start heating. 
The device will inform you the unit will vibrate when the set temperature is reached and display 
"W, ready to ready to use. To stop heating, press and hold the power button for 2 seconds. 
power button for 2 seconds to stop heating. You will hear a vibration to indicate that heating 
has.

To turn off the VS Nano, briefly press the power button for two seconds. button for two seconds. 
You will hear a vibration to indicate the unit is the unit is off.
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Наслаждайтесь ароматом: 

Во время курения: медленно затягивайтесь через мундштук и наслаждайтесь 

вашей смесью в течении 5 минут без перерывов. Если вы хотите возобновить 

курение после окончания 5 минут, нажмите и удерживайте кнопку питания в 
течении 2 секунд. 

СИСТЕМА ЗАЩИТЫ 

Защита от короткого замыкания: при возникновении короткого замыкания, на 

экране устройства появится надпись "SHORT". Кнопка питания не будет работать. 
Перезапустите устройство, чтобы решить эту проблему. 

Защита от разомкнутой цепи: если цепь нагревательной камеры разомкнулась, 

работа прекратится, на ОLЕD-дисплее появится надпись 

"NO LOAD". Кнопка питания не будет работать. Перезапустите устройство, чтобы 
решить эту проблему. 

Защита от неисправности NTC: если в NTC произошло короткое 
замыкание/разомкнутая цепь, работа прекратится, на ОLЕD-дисплее появится 

надпись «NO NTC". Кнопка питания не будет работать. Перезапустите устройство, 
чтобы решить эту проблему. 

Защита от нагрева : если время нагрева превысит 300 секунд, работа прекратится . 

Батарея и зарядка 

ЗАРЯДКА 

Первый раз заряжайте VS Nano в течении 3,5-4 часов. Об окончании этого 

процесса вас уведомит значок полной зарядки . Если уровень заряда батареи 

низкий, зарядите устройство с помощью прилагаемого микро 5-контактного 

USВ-кабеля, подключив его к USB-nopтy вашего компьютера, настенной розетке, 

сертифицированной UL, СЕ, TUV, PSE, SAA или к телефонному USВ-зарядному 

устройству. Низкий уровень заряда батареи будет обозначен надписью "ВАТ LOW' 
на главном экране, а значок аккумулятора начнет непрерывно мигать . 

Enjoy the aroma :

PROTECTION SYSTEM

BATTERY AND CHARGING

CHARGE

Charge your VS Nano for 3.5-4 hours the first time. You will be notified of the completion of 
this you will be notified by a full charge icon. If the battery charge level level is low, charge the 
unit using the supplied micro 5 pin USV cable provided, connect it to the USB port of your 
computer, a wall outlet, certified UL, CE, TUV, PSE, SAA or a telephone USV 
charger.telephone USV charger. A low battery level will be indicated by 'BAT LOW' on the 
main screen and the battery icon will flash continuously.

Short Circuit Protection : When a short circuit occurs, the message "SHORT-circuit" will be 
displayed on the screen SHORT" will be displayed. The power button will not operate. Restart the 
product to correct the problem. Open Circuit Protection : If the heating chamber circuit is open, 
The operation will stop and the LED display will show "NO LOAD" WILL APPEAR ON THE 
OLED DISPLAY. The power button will not work. Restart the unit to to correct this problem. NTC 
fault protection: if the NTC has a short If the NTC is shorted/open circuit, operation will stop, and 
the OLED display will show NO NTC" will appear on the OLED display. The power button will 
not work. Restart the unit, to correct this problem. Heat protection: If heating time exceeds 300 
seconds, operation will stop.

While smoking: slowly inhale through the mouthpiece and enjoy your blend for 5 minutes without 
interruption. If you want to resume After 5 minutes, press and hold the power button for 2 seconds.
for 2 seconds.
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Если вы заряжаете VS Nano при включенном питании, деления на иконке батареи 
ОLЕD-дисплея будут двигаться, уведомляя вас о заряде. Если в течении 30 секунд 
не будет происходить никаких действий, в полноэкранном режиме отобразится 
иконка большой батареи. Когда на иконке батареи будут все деления - батарея 

заряжена. Для того, чтобы вернуться к главному экрану, нажмите любую кнопку. 

Во время зарядки устройства его следует отключить. После подключения 

зарядного устройства, на дисплее отобразится иконка большой батареи; деления 

на иконке будут двигаться, уведомляя вас о зарядке 

О завершении зарядки вас уведомит иконка на дисплее. 

Не используйте VS Nano во время зарядки. Это может привести к повреждению 

устройства. Чтобы предотвратить перегрев устройства, не оставляйте зарядку на 

ночь. Ни в коем случае(!) не оставляйте кабель зарядки включенным без самого 

устройства. Ни в коем случае(!) не заряжайте устройство на ковровой 

поверхности. 

АККУМУЛЯТОР 
Устройство оснащено литий-ионным аккумулятором. Будьте осторожны и храните 

его в правильной среде. Не выбрасывайте в мусор. Не перегружайте. Не 

подключайте в замкнутую цепь. 

Режим энергосбережения и режим готовности 

Если будучи включенным устройство не используется в течении 30 секунд, экран 
автоматически отключится и перейдет в спящий режим. Вы можете выйти из 

спящего режима, подключив зарядное устройство или нажав любую кнопку. 

По истечении 300 секунд (5 минут), нагреватель автоматически отключится и 
перейдет в спящий режим . Вы можете выйти из спящего режима и включить экран 

снова, подключив зарядное устройство или нажав любую кнопку. 

Очистка и уход 

Если использовать VS Nano в течении длительного времени без очистки, 
устройство может засориться. Это может привести к затруднению при вдыхании 

или уменьшению количества пара. Пожалуйста, не забывайте о следующих 

рекомендациях по очистке и уходу. 

BATTERY

Power Saving Mode and Standby Mode

Cleaning and care

If you charge the VS Nano while it is powered on, the battery icon's OLED display will 
move to notify you of the charge. If there is no activity for 30 seconds. screen will 
display the large battery icon on the OLED display for 30 seconds. large battery icon 
will be displayed in full screen mode. When the battery icon is full the battery is 
loaded . To return to the main screen, press any button.
The unit should be turned off while charging. Once the charger is plugged in the big 
battery icon will appear on the display with the scale on the left and the scale on the 
right. the big battery icon will move on the display to notify you of the charge.

You will be notified when charging is complete by the icon on the display.

Do not use your VS Nano while charging. Doing so may result in damage to the unit. the 
unit. To prevent overheating the unit, do not leave it charging overnight. overnight. Never 
( !) leave the charging cable plugged in without the device itself. the charger itself. Never 
( !) charge the device on a carpeted your charger on a carpeted surface.

The device is equipped with a rechargeable lithium-ion battery. Be careful to store it in a 
proper environment.and store it in a proper environment. Do not dispose of in the trash. 
Do not overload. 

If the power supply fails to operate for 30 seconds, the screen will automatically turn off and go into 
standby mode. The screen will automatically turn off and go into sleep mode. You can get out of
You can exit Sleep mode by connecting the charger or by pressing any button. After 300 seconds (5 
minutes), the heater will automatically turn off and go into goes into sleep mode. You can wake up 
from sleep mode and turn the screen You can wake up the screen by connecting the charger or by 
pressing any button.

If you use your VS Nano for an extended period of time without cleaning it, it could become 
clogged, the unit may become clogged. This could result in difficulty in inhaling or a reduction in 
the amount of vapor. Please keep in mind the following recommendations for cleaning and care.
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Аккуратно очищайте стенку керамической нагревательной камеры с помощью 

прилагаемой щетки . Специальные ворсинки помогут удалить скопившийся осадок. 

Для очистки керамического фильтра, вы можете использовать очень тонкую 

скрепку или штифт, с помощью которых следует вычистить маленькие отверстия 

используемого фильтра. Очистите осадок тряпкой из не ворсистой ткани. 

Мы рекомендуем менять экранные фильтры каждые 5-1 О использований для 
удаления скопившегося осадка. Частая очистка поможет сохранить долговечность 

экрана. 

Чтобы очистить мундштук, аккуратно снимите стеклянный мундштук с устройства, 

промойте теплой водой и высушите. Также можно использовать влажный ватный 

тампон. 

Советы: 

Не рекомендуем перегружать керамическую нагревательную камеру своим 

продуктом. Перезагрузка приведет к сжатию потока воздуха и, как результат, 

неравномерному курению. Во время наполнения используйте инструмент для 

набивки, который размешает ваш продукт и создаст его аэрацию, в следствии чего 

пар будет выходить равномерно. Перед использованием устройства убедитесь в 

правильной подготовке для того, чтобы уменьшить риск возникновения 

препятствий в мундштуке. Рекомендуем наш Load'X Grinder & Loader для 
измельчения и заправки ваших любимых травяных смесей. *продается отдельно. 

Безопасность 

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ 

Несоблюдение приведенных выше инструкций по безопасности может привести 

к травмам или повреждениям. Пользователи устройства делают это на свой страх 

и риск. Ни Flowermate Technology, LLC, ни ее розничные продавцы не несут 
никакой ответственности за использование/неправильное использование 

устройства. Продукты производства Flowermate Technology предназначены для 
потребления лицами, достигшими совершеннолетия. Сохраните этот буклет в 

надежном месте для использования в будущем. 

ОТКАЗ ОТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ 

Данное устройство было разработано в качестве мобильного решения для 

специалистов в области ароматерапии и должно использоваться только для 

сухих травяных смесей. Устройство не предназначено для использования с 

незаконными веществами. 

Safety

WARNING

DISCLAIMER OF LIABILITY

This device has been designed as a mobile solution for aromatherapy specialists and should 
only be used for dry herbal mixtures. The device is not intended for use with  illegal 
substances

Failure to follow the safety instructions above may result in Injury or damage may result. 
Users do so at their own risk. and risk. Neither Flowermate Technology, LLC nor its retailers 
assume any liability for the use/misuse of the device. Products manufactured by Flowermate 
Technology are intended for Consumption by individuals over the age of majority. Keep this 
booklet in a in a safe place for future reference.

Tips:
Do not overload the ceramic heating chamber with your product. overload the ceramic heating 
chamber with your product. Overloading will result in compressed airflow and as a result, 
uneven smoking. During the filling process, use a tool to that will stir your product and create 
an aeration of the product, resulting in The steam will come out evenly. Before using the 
device, make sure to correct preparation in order to reduce the risk of of obstructions in the 
mouthpiece. We recommend our Load'X Grinder & Loader for Grind and load your favorite 
herb mixtures. * Sold separately .

Carefully clean the ceramic cavity wall with the supplied brush. gently clean the ceramic 
cavity wall using the supplied brush. The special fluff blades will help remove accumulated 
sludge.
To clean the ceramic filter, you can use a very thin pins to clean the tiny holes in the filter 
you are using. of the filter in use. Clean the sediment with a lint free cloth.
We recommend changing the screen filters every 5 to 15 uses to remove accumulated 
sediment.
We recommend changing the screen filters every 5 to 1 uses to remove accumulated sludge. 
Frequent cleaning will help maintain screen longevity. of the screen.
To clean the mouthpiece, gently remove the glass mouthpiece from the unit, rinse with warm 
water and dry. A moist cotton swab can also be used.
You can also use a moist cotton swab.

www.canatura.com/en
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ОПАСНОСТЬ ДЛЯ ДЕТЕЙ 
В VS Nano есть мелкие детали, которые могут быть потенциально опасными для 
маленьких детей. Держите устройство подальше от детей. 

ОБРАЩЕНИЕ 
Не следует ронять, деформировать, гнуть, давить, прокалывать, жечь, дробить на 

куски, разогревать в микроволновой печи, разрисовывать или вставлять 

посторонние предметы в Flowermate Technology, LLC VS Nano. 
Не используйте другие способы очистки кроме тех, что указаны в инструкции 

Flowermate Technology, LLC. 
Не следует пытаться починить или видоизменить VS Nano самостоятельно. 

Не используйте поврежденное зарядное устройство VS Nano или зарядное 
устройство другого производителя . Несовместимые зарядные устройства могут 

нести другое напряжение, что может привести к возникновению пожара. 

Используйте только прилагаемое зарядное устройство. Несоблюдение данного 

требования лишает вас лимитированной гарантии на продукты Flowermate 
Technology products. 

Соблюдайте осторожность во время использования VS Nano. Когда устройство 
включено, зона нагревательной камеры очень нагревается. Избегайте прямого 

контакта с основной камерой нагрева 

Не оставляйте устройство без присмотра, пока оно включено или пока оно еще не 

остыло. 

СПЯЩИЙ РЕЖИМ 
Устройство оснащено безопасным спящим режимом. По истечении 5 минут работы 
(курения), девайс переходит в спящий режим для того, чтобы избежать излишней 

нагрузки. Нажмите и удерживайте кнопку питания в течении 2 секунд, чтобы 
возобновить курение. 

ФУКНКЦИЯ ЗАПОМИНАНИЯ 
Одна из функций устройства - функция запоминания. Благодаря этой функции, 

устройство запоминает данные текущего использования перед отключением. 

При следующем включении вы увvщите, что все ваши настройки сохранились. 

УМНОЕ УПРАВЛЕНИЕ ТЕМПЕРАТУРОЙ 
Девайс оснащен интеллектуальным ОLЕD-дисплеем для ручной настройки 

желаемой температуры в модульном диапазоне. 

DANGER TO CHILDREN

WARNING

SLEEPING MODE

MEMORIZE FUNCTION

INTELLIGENT TEMPERATURE CONTROL

The device is equipped with an intelligent OLED display for manually setting desired 
temperature in the modular range.

One of the functions of the device is the memorization function. With this function, The 
device remembers your current usage data before you turn it off. The next time you turn it 
on, you will know that all your settings have been saved.

The device is equipped with a safe sleep mode. After 5 minutes of operation (smoking), the 
device will go into a sleep mode to avoid unnecessary overload. Press and hold the power 
button for 2 seconds to Press and hold power button for 2 seconds to resume smoking.

Do not drop, deform, bend, crush, puncture, burn, crush into Do not drop, bend, crush, pierce, burn, 
pulverize, microwave, paint, or insert foreign objects into the Flowermate. foreign objects into 
Flowermate Technology, LLC VS Nano. Do not use cleaning methods other than those specified in 
the instructions of Flowermate Technology, LLC.
Do not attempt to repair or modify the VS Nano yourself.
Do not use a damaged VS Nano battery charger or another manufacturer's charger.or another 
manufacturer's charger. Incompatible chargers may carry a different voltage, which could result in a 
fire hazard. Use only the charger provided. Failure to comply with this requirement will void your 
limited warranty on Flowermate Technology products.

Use caution when using the VS Nano. When the device is on, the heating chamber area gets very hot. 
Avoid direct contact with the main heating chamber

Do not leave the device unattended while it is on or while it has not cool down.

The VS Nano has small parts that can be potentially dangerous for small children. Keep the 
device out of the reach of children.
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